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Ing. Gore: 
Interpelácia týkajúca sa čerpania eurofondov. Už pred troma rokmi v Infoliste č. 1 pod 
názvom Mesto Trebišov sa bude uchádzať o čerpanie financií zo štrukturálnych fondov je 
text: Mesto Trebišov má záujem uchádzať sa o finančné prostriedky, preto boli spracované tri 
projektové zámery. Ich cieľom je zvýšiť atraktivitu a konkurencie schopnosť verejnej osobnej 
dopravy, druhé Zvýšiť atraktivitu prepravnej kapacity nemotorovej, predovšetkým 
cyklistickej dopravy a tretie Výstavba nového objektu materskej školy s vysokou dochádzkou 
detí z marginalizovanej rómskej komunity. Uplynuli tri roky, chcem sa spýtať, aj napriek 
tomu, že tieto výzvy boli vypísané, že tieto prostriedky boli ponúkané jednotlivými 
operačnými programami, prečo sa neuchádzalo mesto o tieto zámery. 
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade priestorov pre materskú školu, alebo triedy pre marginalizovanú skupinu, bola 
možnosť realizovať túto triedu v budove na Medickej ulici, čo bolo aj predmetom rokovania 
tohto zastupiteľstva. 
V prípade cyklotrás k tejto téme sme sa už tu vyjadrovali, dokonca aj posledne na rokovaní 
komisie výstavby bola táto téma prezentovaná. Momentálne je veľmi aktuálnou, alebo resp. 
pre mesto veľmi zaujímavou ponúka, ktorá bola prerokovaná vo februári tohto roku v podobe 
informácie a to je budovanie cyklotrasy na pravobrežnej hrádzi rieky Ondava s napojením na 
jednotlivé oblasti mesta a obce v blízkosti tohto toku.  
 
Ing. Gore: 
Pán primátor, tu je napísané, že výstavba nového objektu. My sme prerokovávali nejakú 
rekonštrukciu časti objektu, ktorý je na Medickej ulici. Už som to minulé hovoril, že nemá 
význam predsa riešiť čiastočne tento problém, bola tá ponuka myslím, že pre 40 detí? Dve 
triedy. Treba riešiť tento problém pre 300 deti, preto tá nová budova. Druhá vec, čo sa týka 
tejto problematiky je iný príspevok zo štátneho rozpočtu na nultý ročník a na materské škôlky, 
tiež treba brať do úvahy. Takže, toto nie je podľa nášho názoru výhodné riešenie, ktoré bolo 
predložené. Buď to ideme riešiť tak, ako to bolo navrhnuté pred tými troma rokmi a boli na to 
vypísané výzvy a chceme to takto riešiť, alebo nemá význam, to čiastočné riešenie, riešenie 
takto uspokojiť.  
K tým ďalším dvom veciam, ktoré som čítal, no hovoríme o tom tri roky, len nezapájame sa, 
toto je ten problém pán primátor, sú zlaté časy, sú vypisované výzvy a my sa neuchádzame, 
nemáme pripravené veci. Ja sa pýtam, prečo? Boli predsa aj ďalšie výzvy nielen tieto tri, ktoré 
ste prioritne zapísali, ale bola aj výzva na Zlepšenie zásobovania pitnou vodou a čistenie 
odpadových vôd. Bola výzva na zavedenie prvkov Zelenej infraštruktúry. 
 
Mgr. Mokáňová: 
Ja by som chcela pán inžinier k tým škôlkam. Tie výzvy, ktoré boli, týkali sa zvýšenia počtu 
miest, rozšírenia kapacít materských škôlok a to rozšírenie sa týkalo celého mesta a my 
vlastne tie kapacity našich škôlok, ktoré máme, nie sú naplnené. Preto sme hovorili, že využiť 
tú možnosť, ktorú sme mali v rámci Akčného plánu okresu Trebišov a rozšíriť, resp. urobiť 
dve triedy Materskej školy pri ZŠ I. Krasku. Tam by sme pri tej výzve, o ktorej vy ste hovorili 



vlastne nenaplnili tie merateľné ukazovatele v rámci mesta, preto sme navrhovali zriadiť tie 
dve triedy na tej Medickej, alebo v Medike.  
 
Ing. Gore: 
Dobre, čiže sme v podstate spokojní s tým, ako čerpáme tie eurofondy, ako sa správame 
k tejto problematike. Aktuálna informácia z mesta Bardejov. Mesto Bardejov čerpalo od roku 
2015 do roku 2017 - 6 873 tis. € na eurofondoch a 7 647 tis. € má žiadosti, ktoré sa 
prerokovávajú. My sme čerpali – nula, pokiaľ pamätám za roky 2015 – 2017. V dvoch 
výzvach sme boli neúspešní, to je Verejné osvetlenie za 800 tis. a vo výzve na Rekonštrukciu 
parku. Takže, dobre, môžeme byť spokojní, len potom nemôžme písať, že budeme pružne 
reagovať na výzvy jednotlivých operačných programov. Ja nie som pán primátor, kontrolór 
vášho volebného programu, len tu ide o záujmy mesta. Nejde o váš volebný program, alebo 
o moju kontrolnú činnosť. A keď vy hovoríte, že s čím súhlasím, že hlavné ciele na volebné 
obdobie roku 2015 – 2018 je aj to, čo som prečítal, pružne reagovať na výzvy jednotlivých 
operačných programov a podpora rozvojových možností mesta postavených na čerpaní 
eurofondov, s tým súhlasím. Preto sa pýtam, prečo za tri roky takýto slabučký stav. Mne 
z toho potom vyplýva to, že vlastne my dostaneme len presne to, čo aj ostatné mestá.  
Dokonca už teraz mám pochybnosti, či vôbec dostaneme toľko, ako ostatné mestá, lebo 
ostatné mestá sa zapojili do tých výziev, my sme sa nezapojili. Budú nejaké ďalšie výzvy, už 
bude tých prostriedkov stále len menej a menej. Tak preto to tu prednášam, preto interpelujem 
a žiadam o informácie, lebo mňa sa tiež pýtajú ľudia, že čo sa vlastne deje, že prečo tie 
kohútiky sú zatvorené.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


